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PROTOKÓŁ 

z narady roboczej Sołtysów 
i Przewodniczących Osiedli w dniu 02.03.2023r. 

 
 

   W naradzie uczestniczyli: 
- Pan Piotr Kozłowski – Burmistrz Gminy Kozienice, 
- Pani Dorota Stępień – Z-ca Burmistrza ds. społecznych, 
- Pan Mirosław Pułkowski – Z-ca Burmistrza ds. technicznych, 
- Pani Sylwia Wąsik – Sekretarz Gminy Kozienice, 
- Pan Zbigniew Sitkowski – Kierownik ARiMR, 
- Pani Małgorzata Mazur – Kierownik PZDR w Kozienicach, 
- Sołtysi i Przewodniczący Osiedli, 
- Przedstawiciele Komendy Powiatowej Policji w Kozienicach. 
 
  Program narady: 

1. Informacja o planowanych wydarzeniach i uroczystościach. 
2. Informacje Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego o nowej perspektywie  

finansowej. 
3. Wolne wnioski i informacje. 

 
Zebrani otrzymali: 

 Informację Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Warszawie dotyczące 
nowej perspektywy finansowej Wspólnej Polityki Rolnej na lata 2023-2027 

 Gazety Sołeckie. 
 

Pani Sylwia Wąsik Sekretarz Gminy przywitała wszystkich zgromadzonych w sali 
konferencyjnej i przedstawiła planowany program narady. Poinformowała że wybory sołtysów 
odbywają się do 3 miesięcy po wyborach burmistrza odbędą się wiosną 2024 roku. A zebrania 
które przed pandemia odbywały się zawsze na wiosnę przeniesione zostały na 
sierpień/wrzesień i będą połączone z zebraniami na których uchwalany jest fundusz sołecki. 

 
Ad.1/ Informacja o planowanych wydarzeniach i uroczystościach. 
 

Pan Piotr Kozłowski Burmistrz Gminy omówił wydarzenia i uroczystości które w 
najbliższym czasie mają się dobyć na terenie gminy. 
 
Ad. 2/ Informacje Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego o nowej perspektywie  
finansowej. 
 
 Pani Małgorzata Mazur Kierownik Powiatowego Ośrodka Doradztwa Rolniczego 
poinformowała o aktualnie prowadzonych szkoleniach dla rolników. Przedstawiła również 
główne założenia nowej perspektywy finansowej Wspólnej Polityki Rolnej w latach 2023-2027. 
 
Ad. 3/Wolne wnioski i informacje. 
 
Sołtys wsi Ruda Pan Michał Giza, zawnioskował o: 

– zamiatarkę, 
– uporządkowanie wiaty przystankowej, 
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– połączenie drogi ze szlakówka, 
 
Sołtys wsi Ryczywół Pan Leszek Matuszewski, zawnioskował o: 

– naprawę drogi, 
– zamiatarkę, 
– znak zakazu zatrzymywania, 

 

Sołtys wsi Nowiny Pani Krystyna Smolarczyk, zawnioskowała o: 
– przegląd dróg, 

 
Sołtys wsi Śmietanki Pani Małgorzata Seroka, zawnioskowała o: 

– naprawę drogi i pobocza, 
– naprawę zapadającej się studzienki na ul. Herbacianej, 

 
Sołtys wsi Kociołki Pani Krystyna Karaś, zawnioskowała o: 

– naprawę dróg 
 
Sołtys wsi Holendry Kuźmińskie Pani Henryka Kowalczyk, zawnioskowała o: 

– usunięcie drzew przy drodze, 
 
Sołtys wsi Opatkowice Pani Maria Maraszkiewicz, zawnioskowała o: 

– zrobienie ronda, 
 
Sołtys wsi Majdany Pan Witold Gołębiak, zawnioskował o: 

– remont dróg, 
– podniesienie hydrantu, 

 
Sołtys wsi Łuczynów Pani Marzena Laskowska, zawnioskowała o: 

– przegląd drogi powiatowej, 
– naprawę drogi przy posesji nr 117, 

 
Przewodniczący Osiedla nr 4 Pan Arkadiusz Molenda - zgłoszone wnioski: 

– O informowanie Sołtysów i Przewodniczących Osiedli, Radnych o planowanych 
inwestycjach, terminach rozpoczęcia, planowanych terminach zakończenia, o zakresie 
prac, utrudnieniach dla mieszkańców, terminach odbiorów technicznych i zakończeń 
inwestycji na terenie ich okręgów. 

– Kiedy przewiduje się otwarcie skweru przy skrzyżowaniu ulic Hamernicka – Nowy 
Świat? 

– Czy jest rozstrzygnięty przetarg na remont ul. Lubelskiej? 
– Wiadukt pomiędzy Kozienicami a Aleksandrówką na drodze krajowej 79 został oddany 

do użytku, z zamontowanymi barierkami – ktoś to projektował, instalował, nadzorował, 
odbierał teraz są wymieniane barierki na wiadukcie co jest przyczyną wymiany? 

– Powinna być informacja w mediach UM odnośnie terminu rozpoczęcia remontu 
odcinka ulicy Nowy Świat, zakresie prac i przewidywanym terminie zakończenia 
remontu. Taka informacja pozwoliłaby przygotować kierowców do utrudnień w czasie 
prac na tej ulicy. Przy wszystkich planowanych inwestycjach drogowych taki materiał 
informacyjny powinien być umieszczony w mediach UM. 

– Brakuje kilku metrów chodnika który połączyłby parking przy przedszkolu nr 4  
ze schodami ułatwiłoby to poruszanie się pieszych – o wykonanie tego chodnika 
zgłaszam wnioski już od kilku lat. 
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– Czy byłaby możliwość powiększenia parkingu przy przedszkolu nr 4? 
– Kiedy nastąpi wymiana obecnego oświetlenia drogowego na oświetlenie ledowe? 
– O podjęcie rozmów ze Spółdzielnią Mieszkaniową w celu dokonania nasadzeń drzew 

ewentualnie wspólnego nasadzenia drzew na terenie osiedla Piaski (plac przy 
skrzyżowaniu ulic Wójcików i Piaskowej, plac pomiędzy blokami Piaskowa 1, Piaskowa3, 
Nowy Świat 4, Hamernicka 8, Hamernicka 10 oraz na terenie przy wyremontowanym 
odcinku ulicy Waryńskiego). 

 
 
Pan Burmistrz Piotr Kozłowski omówił inwestycje, które są prowadzone na terenie Gminy 
Kozienice między innymi: 

- budowie i przebudowie dróg, 
- doświetlenie przejść dla pieszych, 
- o zakończonej budowie skwerku na osiedlu Piaski, 
- budowie bloku na osiedlu Polecie, 
- Budowie przedszkola nr 3 w Kozienicach, 
- pracach przy powstającym parku wodnym w Kozienicach, 
- o modernizowanej siedzibie biblioteki, 
- nowym placu zabaw na jeziorem, 

 
Na zadane pytania i wnioski zainteresowanych odpowiedzi na bieżąco udzielał: 

1. Pan Piotr Kozłowski – Burmistrz Gminy Kozienice w sprawie: 
- zakupu samochodów dla jednostek OSP, 
- naprawy dróg, 
- przebudowy ulicy Lubelskiej, 
- zakładania światłowodów na terenach wiejskich, 

2. Pan Mirosław Pułkowski Zastępca Burmistrza ds. technicznych w sprawie: 
- odpadów rolniczych - folii, 
- kontroli zbiorników bezodpływowych, 
- czyszczenia cieków wodnych, 
 

 
       Narada zakończyła się bardzo miłym akcentem. Pan Burmistrz Piotr Kozłowski złożył 
życzenia z okazji Dnia Sołtysa, a Panie Sołtys otrzymały kwiaty z okazji Dnia Kobiet.  

Wszystkie wnioski zostaną przekazane merytorycznym dyrektorom, którzy dokładnie  
im się przyjrzą, oszacują możliwości realizacji bądź przekażą właściwym adresatom. 
 
 
 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: 
Magdalena Kowalska                             


